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Кошаркаши Борац Нектара Бањалука играју вечерас четвртфиналну утакмицу Купа БиХ
против Босне. У првом дијелу Лиге 13 "пивари" су поражени на гостовању код
"студената", али сад се надају да ће им се реванширати и проћи у полуфинале. Биће то
уједно и окршај прве и друге екипе на табели Лиге 13.

  

      

У односу на тај сусрет из седмог кола дошло је до малих промјена у саставу Борац
Нектара Бањалука јер је Златка Јовановића, који је отишао у Иран, замијенио Филип
Адамовић. С друге стране, Сарајлије су јаче за искусног центра Александра
Дамјановића, који ће заиграти умјесто повријеђеног Емира Зимића.

  

- Идемо растерећено у Сарајево. Немамо шта да изгубимо. У првенственој утакмици
против Босне у Сарајеву смо имали егал све до завршнице и вјерујем да ће слично
бити и сада. Очекујем тврду утакмицу у којој ћемо шансу за побједу тражити у
завршници сусрета  - рекао је Драго Каралић, тренер бањалучке екипе.

  

Каралић је истакао да Босна има добру екипу, да игра тимски, те додао:

  

- Најважније је да су сви наши кошаркаши здрави и да ћемо наступити у
комплетном саставу. Такође, дозу самопоуздања пред ову утакмицу даје нам
побједа у Зеници над Челиком у лиги.
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Слично размишљање има и Немања Врањеш.

  

- Тај меч са Босном добро смо одиграли, али на крају нисмо имали концентрације
да га добијемо. Улогу фаворита препуштамо Босни, првенствено због чињенице да
играју на домаћем терену. Знамо да имају добар састав, али не треба да их превише
респектујемо него треба да их савладамо. Осим Небојше Павловића сви смо
спремни и једва чекамо сусрет у Сарајеву  - изјавио је Немања Врањеш.

  

(Глас Српске)

  

  

Дискутујте о овом чланку на форуму
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